
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupitel'stva Záhorská Ves
konaného dňa 12.09.2023 (o 17.30 hod. veľká sála CVČ)

Prítomní: JUDr. Boris Šimkovič
Poslanci prítomní: Danihel Pavol, Danihel Erik, Mgr. Klik Viktor, Korych Jaroslav, Nechala
Stanislav, Meňhartová Zdenka, Meňhart Igor, Polák Peter
Neprítomní: Balážová Lenka - neospravedlnená
Kontrolór obce: Ing. Sloboda Vladimír
Zapisovatel': Adámková Viera
Overovateľzápisnice: Mgr. Klik Viktor

Program:
1. Otvorenie zasadnutia
2. Schvaľovanie programu + overovateľa zápisnice
3. Správy komisií
4. Schvaľovanie - podnikateľského zámeru - Hotelový komplex
5. Schvaľovanie - OVS - prenájom nehnuteľného majetku - býv. ubytovňa
6. Správa o inventarizácií majetku obce
7. Rozpočtové opatrenie Č. 4/2023
8. Doplnenie kamerového systému - KWS - KD + Slniečko
9. Monitorovacia správa o plnení Komunitného plánu obce
10. Návrh - zmena člena komisie - Sociálnej, bytovej a školskej
11. Návrh - zmena členov komisie - Kultúrno - športovej
12. Návrh - úprava platu starostu obce
13. Žiadosti - zľava za KO - Klíma M., Chválová R., Kohútová M., Mgr. Fitalová-

kompa, Aplitec + Moravia Park, Byhári
14. Informácie starostu
15. Diskusia
16. Záver

Starosta obce otvoril zasadnutie OZ privítal prítomných poslancov a hostí, prečítal program a dal
hlasovať.
UZN Č. 91/2023 - OZ obce Záhorská Ves schvaľuje program zasadnutia.
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

Poslanec Meňhart navrhol úpravu "Programu" - vymeniť body Č. 12 za bod Č. 5 a tiež zaradiť žiadosť
p. Byháriho ako samostatný bod a doplniť do programu samostatné body o Návrhoch VZN obce, ktoré
sa idú vyvesiť na stránku obce k pripomienkovaniu. Starosta obce dal o predmetnom návrhu zmeny
programu hlasovať.
Hlasovanie:
Za: 2 poslanci (Meňhartová Z., Meňhart 1.)
Proti: 3 poslanci (Danihel P., Danihel E., Nechala S.)
Zdržal sa: 2 poslanci (Mgr. Klik V., Korych 1.) 
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

Zmena programu a doplnenie bodov do programu nebolo OZ schválené.



Overovatel'om zápisnice bol zvolený Mgr. Klik V.
UZN č. 92/2023 - OZ obce Záhorská Ves - schval'uje overovatel'a zápisnice Mgr. Klika Viktora.
Hlasovanie:
Za: 7 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: 1 poslanec (Mgr. Klik V.)
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

3. Správy komisií: predsedovia jednotlivých komisií prečítali správy zo zasadnutí komisií
KŠK - p. Korych - zhodnotil akcie, ktoré sa konali v obci ako Jánske ohne, Uhranský somíc -
pod'akoval sa všetkým, ktorí sa podiel'ali na organizovaní oboch akcií, vyzdvihol spoluprácu všetkých
spolkov či už pri obstarávaní občerstvenia a tiež pri príprave. Kladenie venca k Pomníku padlých
vojakov dňa 29.8.2023 - poďakoval p. Ozábalovej za prednes básne, spomenul slabšiu účasť nakol'ko
opomenul dať spomenutú akciu vyhlásiť v rozhlase. Spomenul akciu v SNO - LUCIA POPP
TR1BUTE na počesť významných slovenských speváckych osobností, kde si pripomenuli rodáčku
z obce p. Luciu Poppovú za obec za zúčastnila p. Ozábalová s dcérou.

FK - Mgr. Klik - zasadala 6.9.2023, preberali žiadosti položkovite do RO č. 4/2023, na schválené
položky navrhuje FK prostriedky čerpať z rezervného fondu obce. FK žiada občanov a organizácie
v obci o zaslanie žiadostí a návrhov do rozpočtu na rok 2024 najneskôr do 16.10.2023.
Navrhuje akceptovať cenovú ponuku na doplnenie kamery na snímanie priestoru ihriska Slniečko
a novej kamery priestoru pri CVČ. Tiež doplnil, že treba dať osadiť a vyrobiť cedule s upozornením,
že priestor je snímaný kamerou. Ďalej navrhuje doplnenie sadzobníka poplatkov na pranie a žehlenie.
P. Meňhart požiadal ohlasovanie na OZ o RO č. 4/2023 položkovito.

SBaŠK - p. Meňhartová - informovala o zasadnutí 11.8.2023 - kde sa riešili jednorázový príspevok
sociálne odkázanému občanovi, ktorý sa vrátil z výkonu trestu, komisia schválila a doporučila
vyplatenie 80,- E. Okrem tohto riešila mailovou komunikáciou výmenu bytov v objekte 21 BJ, ktorú
odporučila schváliť. Predsedníčka komisie predložila na OZ zmenu členov komisie na vylúčenie p.
Nechalu S. Komisia si určila nosné témy na riešenie: 1. bývanie, 2. domáce opatrovanie seniorov, 3.
sociálny taxík, 4. miesto pre mládež, 5. doprava a školstvo.

SDaPK - p. Polák - informoval o zasadnutí 9.8.2023 - riešili drobné stavby ako oplotenie a EE
prípojky, komisia nemala námietky a riešila ďalej so starostom parkovisko cintorín. Starosta doplnil
ešte p. Poláka, že vyvoláva mu p. Šteffek, že úloha nie je splnená, má byť pozvaný na komisiu
ohl'adne vysporiadania (predaja) pozemkov na Moravskej ulici pod cestou, nakoniec sa dohodol
s Mgr. Klikom, že sa stretnú a dohodnú cenu, po uhradení pohl'adávok p. Šteffeka voči obci.

ŽPaOHK - p. Meňhart - komisia zasadala 5.9.2023 - ako hostia boli prítomní aj poslanci zo
Suchohradu, ČOV - p. Jánoš po konzultácií s p. Ortilom uviedol, že sa prikláňa k riešeniu pristaviť
ďalšiu linku, p. Drtil to má prepočítať, avšak nedostal podstatné podklady, aby tak mohol urobiť.
Informoval oVO na auto na brko, ktorá končila v deň OZ o 12,00 hod., o zbere nebezpečného odpadu
a o tom, že by sa mal konať 2x do roka podl'a zákona navrhuje aby sa ďalší zber NO robil od domov,
p. Orgoňová má zistiť cenu o kol'ko by to bolo drahšie. Zberný dvor - p .. Orgoňová doplnila
aktualizovala prevádzkový poriadok, nádoby na šatstvo budú premiestnené na ZO, nakol'ko l'udia do
nich hádžu hocičo a robia okolo neporiadok, taktiež nádoby na sklo sa presunú na ZO. Stále sú
problémy s objemným odpadom, l'udia tam dávajú hocičo, preto je vysoká suma za vývoz, je potrebná
osveta čo tam patrí. Šíria sa chýry o tom, že obec chce vypovedat' zmluvu Suchohradu ohl'adne ZD,
projekt bol určený obom obciam, ale Suchohrad nemá možnosť ho využívať a neprispel na jeho
vybudovanie, Suchohradu by bolo lepšie vybudovať si vlastný ZO, preto treba zistiť aký postih by bol
v prípade, že vypovieme zmluvu so Suchohradom p. Orgoňová má za úlohu toto zistiť. Komisia
navrhuje zakúpiť vreci a na komunálny odpad a následne ich predávať občanom, ktorý by mali záujme
napr. za 5,- Ea následne plné vrece doniesť na OCÚ do kontajnera, treba doplnit' túto službu do
poplatkov za služby. Zber KO - čipovanie prechádza na nové nálepky, FCC neposkytlo bližšie
informácie, aplikácia pre občanov nebude k dispozícií, ale p. Orgoňová vie informovať občana



o množstve vyvezeného KO.
Ďalej informoval o chýbajúcich VZN, o zakúpených košoch a vrecúškach na psie exkrementy
a následnom rozmiestnení a informovaní občanov, o končiacej zmluve s odchytovou spoločnosťou.
Komisia schvaľuje a odporúča starostovi riešiť priestupky a zverejňovať sankcie za porušovanie VZN
o chove psov. O čiernych skládkach a (ne)využívaní pracovníkov VPP, navrhuje supervízora, ktorý by
mal pracovníkov na starosti a kontroloval ich. Predseda komisie poďakoval dobrovoľníkom a členom
OZ Najzápadnejšej za účasť na brigáde na ihrisku Slniečko - doporučila zabezpečiť poklop na žumpe.
Treba pripraviť zmluvu s Global rest - ohľadne cesty smerom na kompu.

UZN č. 93/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie správy komisií.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

4. Schvaľovanie podnikateľského zámeru - Hotelový komplex
Zasadnutia sa zúčastnili zástupkyne investora Global rest s.r.o. - p. Mitvalská a Šrámková, ktoré
predstavili zámer vybudovania hotelového komplexu v obci, o postupnom vyčistení objektu a nutnom
oplotení (nakoľko občania začali zvážať odpad na ich pozemok a rabovať budovy), povolenie na
odstránenie starej stavby majú, ale chcú zachovať historický ráz (komín a budovy), investor má
podobné projekty už vybudované 3 v prihraničných obciach, takže skúsenosti majú. Predstavili čo
všetko bude hotelový komplex obsahovať.
Otázky občanov - ako dlho sa to bude stavať - l. fáza by mala byt' ukončená do jedného roku od
začatia výstavby (čo predpokladajú začnú budúci rok najar - marec), kasíno - nejde o herné automaty
a vstup do kasína bude len pre registrovaných hostí, kompenzácia pre obec - ročný odvod na daniach,
pracovné príležitosti, cesta ku kompe za minimálnu sumu (1,- €) alebo darovaním, sponzorsky
prispievajú na akcie obce, organizáciám v obci, kade sa bude voziť materiál na stavbu - doprava
materiálu zatiaľ nie je určená. Starosta obce poďakoval zástupkyniam Global rest s.r.o. a dal hlasovať.
HK obce upozornil OZ, že poslanci neschvaľujú podnikateľský zámer firmy, ale len berú na vedomie
predstavený zámer, nakoľko stavebné povolenia vydáva príslušný stavebný úrad.
UZN č. 94/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie podnikateľský zámer projektu hotelový
a rekreačný komplex.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

5. Schvaľovanie - OVS - prenájom nehnuteľného majetku - býv. ubytovňa
p. Meňhart upozornil, že treba najskôr vyvesiť Zámer obce na prenájom majetku a až následne
schváliť OVS, už na to upozorňoval na predchádzajúcom OZ.
p. Meňhárová - upozornila, že p. Byhári mal už v apríli podanú žiadosť na prenájom ubytovne, na
ktorú sa mu odpovedalo z OCÚ až v auguste po vyhlásení 1. OVS, ktorá bola pre procesné chyby
zrušená a teraz si podal opätovne žiadosť na prenájom bývalej ubytovne, preto navrhovali do zmeny
programu zaradiť žiadosť ešte pred hlasovaním o zámere na prenájom, lebo odpoveď, že berú na
vedomie žiadosť je mu asi na nič. Ako druhé uviedla, že navrhuje bez ohľadu na to, či bude vyhlásená
OVS na prenájom, aby p. Matejička bol vylúčený z OVS, nakoľko podľa vyjadrenia starostu obce ho
oklamal a nasťahoval si do ubytovne pri l. OVS nábytok. Navrhla z dôvodu prítomnosti p. Byháriho aj
z časových dôvodov na zváženie či posunúť vyjadrenie sa k žiadosti alebo nechať žiadosť p. Byháriho
až v bode žiadosti.
Po vyjadrení a upozornení HK, že obec je povinná najskôr vyvesiť zámer sa upravil návrh UZN
a schvaľoval sa zámer obce. HK upozornil, že pri každej OVS musí byť vyvesený 15 dní najskôr
zámer obce a až následne samotná OVS. Navrhnuté UZN sa zmenilo.



UZN Č. 95/2023 - OZ obce Záhorská Ves schvaľuje zámer na prenájom nehnuteľnosti - bývalá
ubytovňa - požadovaná min. suma bude 500,- €/mesiac, poplatky za služby a energie si nájomca platí
sám, nájomca bude vybraný formou OVS.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

6. Správa o inventarizácií majetku obce.
Správu malo OZ k dispozícií v materiáloch na zasadnutie.
UZN Č. 96/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie správu o inventarizácií majetku obce
k 31.12.2022.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

7. Rozpočtové opatrenie Č. 4/2023
FK na svojom zasadnutí prerokovala jednotlivé položky úpravy rozpočtu a k niektorým položkám boli
výhrady, p. Meňhart navrhol, aby sa k sporným položkám hlasovalo jednotlivo, išlo o príspevok pre
ZŠ vo výške l 000,- a navýšenie ceny za projekt zateplenie OCÚ, ktorý bol rozšírený o projekt
elektroinštalácie bez predošlého krytia v rozpočte. Poslanci súhlasili ap. Klik prečítal RO Č. 4/2023
bez sporných položiek a následne dal hlasovať o týchto položkách samostatne.
UZN Č. 97/2023 - OZ obce Záhorská Ves - schvaľuje RO Č. 4/2023
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

Hlasovanie o príspevku pre ZŠ na družobné stretnutie - p. Meňhart vysvetlil, prečo navrhol aby sa
o príspevku hlasovalo samostatne - p. riaditeľka ZŠ organizuje družobné stretnutie na Červenom
kameni a žiada 1 000,- € na túto akciu - ZŠ je samostatný právny subjekt a ak boli naše p. učiteľky
niekoľkokrát v Rakúsku, mohla si ZŠ zo svojho rozpočtu odložiť na takúto akciu, podporuje družobné
stretnutia škôl, ale protestuje aby sa dávalo z rozpočtu obce. K projektu zateplenie + elektroinštalácia
- upozornil starostu, že na projekt zateplenie OCÚ peniaze boli už schválené, ale teraz prišlo navýšenie
o elektroinštaláciu, ak chce niekto robiť niečo za obecné peniaze musí mať tie peniaze dopredu
schválené a nie dodatočne navyšovať, takto to fungovať nemôže.

UZN Č. 98/2023 - OZ obce Záhorská Ves - schvaľuje príspevok ZŠ na družobné stretnutie vo výške
800,- € do RO č. 4/2023.
Hlasovanie:
Za: 5 poslancov
Proti: 3 poslanci (Meňhartová Z., Meňhart 1., Mgr. Klik V.)
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

Projekt zateplenia OCÚ + elektro inštalácia vo výške 7 860,- €.
UZN Č. 99/2023 - OZ obce Záhorská Ves schvaľuje - projekt zateplenia OCÚ + elektroinštalácie vo
výške 7 860,- € do RO Č. 4/2023.
Hlasovanie:
Za: 6 poslancov
Proti: 2 poslanci (Meňhartová Z., Meňhart 1.)



Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

Následne OZ schvaľovalo použitie rezervného fondu obce položkovite, navýšenie dotácie SRZ
obvod nej organizácií ZV, použitie prebytku rozpočtového hospodárenia, tak ako ich navrhla FK v RO
č.4/2023.
UZN č. 100/2023 - OZ obce Záhorská Ves schval'uje použitie prostriedkov rezervného fondu
a) bežné výdavky
b) kapitálové výdavky
Hlasovanie:
Za: 6 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: 2 poslanci (Meňhartová Z., Meňhart I.)
Neprítomný : 1 poslanec (Balážová L.)

UZN Č. 101/2023 - OZ obce Záhorská Ves schval'uje navýšenie dotácie SRZ miestna organ. Záhorie,
obv.org. ZV 0500,- €, celková dotácia na r. 2023 bude vo výške 1 000,- €.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

UZN Č. 102/2023 - OZ obce Záhorská Ves schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na
tvorbu rezervného fondu vo výške 217 371,07 €.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

8. FK navrhla rozšírenie kamerového systému o nové kamery na ihrisko Slniečko + CVČ, podľa
doloženej cenovej ponuky od p. Adamka.

UZN Č. 103/2023 - OZ obce Záhorská Ves schvaľuje rozšírenie kamerového systému priestoru KWS
- KD a ihrisko Slniečko.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O 
Zdržal sa: O
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

9. Monitorovacia správa o plnení Komunitného plánu obce v 

p. Meňhartová informovala - o plnení úloh, zabezpečenie rozšírenia stravovania dôchodcov, vďaka ZS
a podnikateľom v obci splnené, rozbehnuté vybavovanie komunitného centra. Ako nesplnené uviedla
- zabezpečenie terénnej sociálnej práce, sociálna práčovňa a tiež domácu sociálnu opateru. Chýba
zamestnanec určený na OCÚ, ktorý by bol poverený a mal dostatok času na vyhodnocovanie KP, ktorý
by sa dostatočne venoval sociálnym veciam, obec má v tomto veľké rezervy.
UZN Č. 104/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie monitorovaciu správu o plnení
Komunitného plánu soc. služieb za obdobie od 1.1.2022 - 30.6.2023.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)



10. Návrh na odvolanie člena SBŠK - p. Nechalu
UZN Č. 105/2023 - OZ obce Záhorská Ves odvoláva člena SBŠK p. Nechalu Stanislava.
Hlasovanie:
Za: 7 poslancov
Proti: O
Zdržal sa : l poslanec (Nechala S.)
Neprítomný: l poslanec (Balážová L.)

ll. Návrh na odvolanie členov KŠK + nových členov
UZN Č. 106/2023 - OZ obce Záhorská Ves a) odvoláva členov KŠK - Balážovú L., Nechalu S.
b) schvaľuje nových členov - Mgr. Klika V., Konečnú M., Zvéŕinovú D., Weismana M.
Hlasovanie:
Za: 7 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: l poslanec (Nechala S.)
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

12. Návrh úprava platu starostu obce
Starosta prečítal návrh UZN, navýšenie platu o 30%, p. Meňhartová ho upozornila, že treba UZN
rozdeliť na a) kde sa ruší staré UZN a b) čím sa schváli nové navýšenie o 30%.
p. Meňhartová informovala prečo pôvodných navrhovaných 10 % zmenila na 30 %, pretože nenašla
podporu u ostatných poslancov. Podl'ajej názoru by to mala byť O, pretože žiadna spolupráca so
starostom, napísala dôvodovú správu OZ prečo je za túto zmenu, správa je zverejnená, nie je
stotožnená s 30 %, pretože to nie je primerané k súčasnému stavu práce starostu.
HK sa vyjadril či je potrebné zrušiť staré UZN, je na OZ, ale je lepšie staré UZN zrušiť aby bolo jasné,
ktoré UZN platí, je za to, nech staré UZN zrušia a príjmu nové.
Starosta prečítal návrh UZN a chcel dať hlasovať, na čo ho upozornil Mgr. Klik, že podľa rokovacieho
poriadku sa občania môžu ku každému bodu vyjadrovať, keďže sa do rozpravy k bodu hlásila
občianka Miškerníková.
p. Miškerníková - aby sa poslanci jednotlivo vyjadrili prečo neboli za pôvodných 10 %, ale sú za
vyššie zvýšenie platu.
Mgr. Klik vysvetlil občanom, že ak sa schváli 30 % navýšenie platu, v podstate sa starostovi zníži plat
023 %, pretože doteraz mal 53 %. A prečo nie je za 0%, má skúsenosť so starostom aj z minulého
obdobia a teraz je spolupráca lepšia.
p. Danihel P. - za seba hľadal zlatý stred, tak ako sa to znížilo sa to mohlo aj navýšiť až na 60%,
starosta nie je v obci prvé obdobie, nevidí, že by polovica dediny protestovala proti navýšeniu platu.
p. Danihel E. - sa nechcel vyjadriť.
p. Nechala S. - podl'a neho to nie je správne a navrhuje zvýšiť plat na 43 %.
p. Polák P. - najskôr sa nechcel vyjadriť, lebo je to jeho osobná vec, ale po protestoch občanov sa
vyjadril - podľa neho starosta nepracuje až tak zle, má svoje maniere, ale zatiaľ sa mu nepotvrdilo, že
by tieto jeho maniere škodili obci a nemyslí si, že až takéto poníženie je na mieste.
p. Meňhart - nemyslí si, že je to poníženie pretože vlastne OZ pridáva starostovi na plate + 30% každý
mesiac,
p. Miškerníková - prečítala dôvody prečo by starosta mal mať len základný plat, nakoľko obec je
zanedbaná, starosta si neplní svoje pracovné povinnosti a na zasadnutia chodí pod vplyvom alkoholu,
za takúto prácu si nezaslúži navýšenie. Uviedla, že poslanci, ktorí sú za navýšenie platu vlastne nehája
záujmy obce.

UZN Č. 107/2023 - OZ obce Záhorská Ves
a) ruší UZN Č. 80/2021 zo dňa 27.9.2021
b) schvaľuje navýšenie platu pre starostu obce vo výške 30 % od 1.10.2023.
Hlasovanie:
Za: 5 poslancov
Proti: 3 poslanci (Danihel E., Nechala S., Polák P.)



Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

13. Žiadosti - občanov o zníženie poplatku za KO
UZN Č. 108/2023 - OZ obce Záhorská Ves schval'uje zníženie poplatku za vývoz KO na r. 2023 _ p.
Klímovi Miroslavovi vo výške 10 %.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa : O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

UZN Č. 109/2023 - OZ obce Záhorská Ves schval'uje zníženie poplatku za vývoz KO na r. 2023 _
Chválovej Ružene vo výške 10 %.
Hlasovanie:
Za : 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa : O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

UZN Č. 110/2023 - OZ obce Záhorská Ves schval'uje zníženie poplatku za vývoz KO na r. 2023 - p.
Kohútovej Marte vo výške 10 %.
Hlasovanie:
Za : 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa : O
Neprítomný : l poslanec (Balážová L.)

Žiadosť p. Fitalovej - o odpustenie platby za prevoz kompou, z dôvodu, že vozí deti do školy do
Rakúska a naspäť, robí 2x jazdu denne, preukážka jej platí len na jednu jazdu denne (tam a spät'). OZ
nebolo za výnimku, Mgr. Klik vysvetlil, že keďže je to špecifický prípad a súčasné nastavenie platieb
platí len do konca r. 2023, myslí si, že nie je vhodné momentálne robit' výnimky a nechce hovoriť za
všetkých, ale je možnosť takéto prípady ošetriť od januára na čom sa momentálne pracuje. Starosta
prečítal UZN.

UZN Č. 111/2023 - OZ obce Záhorská Ves - súhlasí s odpustením poplatku za kompu pri preprave
detí do školy.
Hlasovanie:
Za: 1 poslanec (Nechala S.)
Proti: 7 poslancov (Danihel P., Danihel E., Mgr. Klik V., Korych l, Meňhartová Z., Meňhart 1.)
Zdržal sa : O
Neprítomný : l poslanec (Balážová L.)

Aplitec + Moravia park - starosta privítal zástupcov oboch firiem, vyzval ich nech predstavia svoj
zámer. Cesta je nevyhovujúca je úzka 3 m, plánuje sa tam výstavba a bolo by vhodné, aby sa cesta
spravila obojsmerná. Momentálne je jednosmerka a autá majú problém sa vyhýbať, autobus zavadzia
vo výhl'ade, je frekventovaná hlavne keď je otvorený zberný dvor. A tiež treba myslieť do budúcnosti,
že sa niekde bude musiet' uložiť kanalizácia čo bude problém. Najskôr treba určite získat' a zistiť čie
sú pozemky. P. Hrázdil povedal, že oni sú dokonca ochotní poskytnúť čast' pozemku na rozšírenie
cesty, ale treba aby sa spojili všetky firmy na vybudovaní. Starosta informoval, že bude potrebné
rokovať s Prvou teplárenskou o pozemku na autobusovú zastávku.
p. Nerád vlastne chcel poprosiť o spoluprácu OZ a OCÚ aby sa dohodli potrebné kroky. Starosta
povedal, že spravia pracovné stretnutie kde si nejaký postup určia, osloví odborníkov, ktorý majú
skúsenosti.



Zodpovedný bude starosta obce spolu so stavebnou komisiou, aby spoločný problém riešili s danými
firmami Aplitec a Moravia park a tiež Prvou teplárenskou spoločnosťou.
UZN Č. 112/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie žiadosť o rozšírenie cesty na
Továrenskej ulici a premiestnení zastávky.
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa : O
Neprítomný : 1 poslanec (Balážová L.)

p. Byhári - si podal opätovnú žiadosť na prenájom bývalej ubytovne, namietal, že jemu sa na prvú
žiadosť neodpovedalo, až keď bola vyhlásená OVS, na čo zistil, že vlastne užje tam poznášaný
nábytok niekoho iného, vraj je to stále dokola.

UZN Č. 113/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie žiadosť na prenájom býv. ubytovne p.
Byháriho.
Hlasovanie:
Za: 6 poslancov
Proti: 2 poslanci (Meňhartová Z., Meňhart I.)
Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

Ďalej OZ prijalo na vedomie Návrhy VZN obce, ktoré odporučila komisia životného a odpadového
hospodárstva vyvesiť a po lehote na pripomienky a zapracovaní pripomienok schváliť a prijať,
nakoľko zo zákona je obec povinná takéto VZN mať.
UZN Č. 114/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie "Návrh VZN o nakladaní s KO a DsO na
území obce ZV".
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný : 1 poslanec (Balážová L.)

UZN č. 115/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie "Návrh VZN o spôsobe náhradného
zásobovania vodou".
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa: O
Neprítomný: 1 poslanec (Balážová L.)

UZN Č. 116/2023 - OZ obce Záhorská Ves berie na vedomie "Návrh VZN o zneškodnení žúmp".
Hlasovanie:
Za: 8 poslancov
Proti: O
Zdržal sa : O
Neprítomný : 1 poslanec (Balážová L.)

Po dohode a rozprave sa OZ dohodlo, že VZN sa budú schval'ovať až na ďalšom OZ, minimálne 15
dní musia byt' vyvesené na stránke obce na pripomienkovanie, takže až 24.10.2023.
Po pripomienke HK ohl'adne schválenia podmienok OVS, sa bude schval'ovať OVS na samostatnom
zasadnutí 3.10.2023.
Žiadosti do rozpočtu obce organizácie majú podať do 16.10.2023, d'alšie zasadnutie OZ bude
24.10.2023 a 3.10.2023, kde sa bude schval'ovať OVS.



14. Informácie starostu
Informoval o špine v okolí Večierky, porozbíjané sklo a hluk, rieši sa vodovod na cintoríne - urobiť na
9. čapicu, pripravuje (rieši) prehľad za 9 - II mes/2023 koľkokrát prejde občan na preukaz kompou,
ted~ občan, ktorý nie je pendier, ďalej o potrebe pracovnej sily na zberný dvor, pretože pracovníci
OcU jednoducho nestíhajú aj v dedine kosiť, vyvážať kontajnery s odpadom a mali by tiež drtiť či už
bio odpad alebo stavebný odpad. Skonštatoval, že spolupráca nefunguje medzi OZ a starostom, že
vlastne nerobí sa nič pre ľudí a obec, poprosil OZ, aby začali robiť niečo pre ľudí. Uznal, že nielen
poslanci majú v tomto medzeru, ale aj on a mali by si uvedomiť, že poslanci neurobia bez starostu nič
a tiež starosta bez poslancov neurobí nič.
Po tomto skonštatoval, že pri diskusii s prítomnými občanmi bude diskusia prebiehať ľahšie bez jeho
prítomnosti, poďakoval sa za pozornosť a odovzdal ďalšie vedenie OZ pod starostovi obce p.
Danihelovi P. Občania sa ohradili, že majú otázky na starostu do bodu Diskusia.
20,08 hod. starosta obce opustil zasadnutie OZ, vo vedení OZ pokračoval p. Danihel P.

15. Diskusia
p. Meňhartová - kompa - prečo sa doteraz netlačia nulové bločky k preukazom na kompe, ako má
komunikovať s občanom, ktorého preukaz bol zapísaný, ale dotyčný v ten deň nešiel na preukaz,
skonštatovala, že áno občania mali pravdu, nielen občania s TP mali preukaz na kompu. Od jari sa
rieši spor medzi p. Vongrejom a Zemanom - zabratie verejného priestranstva - ako bol doriešený
doteraz nemá odpoveď, čo je s vodovodom pre Malú uličku - navrhuje zosumarizovať kde všade
v obci ešte chýba vodovod. Zmizla lavička zo zastávky pri zdravotnom stredisku - ponúka pomoc pri
oprave keďže sa opravuje už 3 týždne a ešte má otázku na Jeseň života - najali sme právnika na
výpovede, či niekto odhlásil registráciu neziskovej organizácie.
p. Meňhart - starostu by sa chcel opýtať, prečo zase porušil zákon a tiež UZN, že má informovať OZ
o míňaní peňazí, RO č. 2 - starostové, ktoré má povolené len do 1 000,- E, ale už v apríli má vo
výdavkovej časti položka odídenci ubytovanie je 7 225,- E.
Žiada uviesť do zápisu, aby starosta informoval všetkých poslancov nielen vybratých, že míňa peniaze
poza chrbát OZ. Mal pripomienku k vyjadreniam zástupcov firmy Aplitec a Moravia park ohľadne
rozšírenia cesty, že mu to príde ako vydieranie, pretože oni potrebujú rozšírenie cesty tiež, lebo
plánujú výstavbu.
p .. Danihel P. - rozšírenie cesty je potrebné aj pre obec aj tie firmy.
p. Miškerníková - upozornila, že keď sa OZ nezaoberalo žiadosťou p. Byháriho, a odpovedalo sa mu
až v auguste, že podľa jej názoru ide o diskrimináciu, ďalej upozornila, že byty v obci nie sú, treba
zvažovať do rozpočtu, lebo od januára bude mať obec minimálne 2 - 3 rodiny bezdomovcov, VZN
o bytoch je zaujímavé - vystávajú jej z neho min. 12 otázok, pošle mailom a chce poprosiť poslancov
o reakciu najej mailovú komunikáciu aspoň v štýle "ďakujem, pozrel som si to". Taktiež mailová
komunikácia z OCÚ, príde len automatická odpoveď, že bol doručený a tým to končí. Otázka čo bude
s OZ Pomoc psíkom, či sa bude podpisovať zmluva.
p. Búdová - starosta obce vyzval občanov, že návrhy na revitalizáciu obce do rozpočtu môžu
predkladať, chce upozorniť, že už bolo vypracovaných niekoľko projektov ohľadne revitalizácie obce,
zaplatili sa tisíce a nič sa neurobilo, či toto nie sú vyhodené peniaze, na poznámku, že bola členom
finančnej komisie aj v minulom období, prečo vtedy netlačiia, aby sa toto robilo, odpoveď bola, že
vlastne jej starosta nikdy nedával slovo, bol arogantný voči jej osobe. Kanalizácia od r. 2008 nič,
ihriská všetky sú zavreté deti nemajú kam chodiť - p. Danihel P. ihrisko necháva otvorené neoficiálne
už cca 4 mesiace a deti, ktoré majú záujem môžu tam ísť, ale nebude ho nechávať nonstop otvorené z
dôvodu, že ak tam nie je dospelácky dozor automaticky deti nerobia po sebe poriadok, pokiaľ tam
nebude nejaký správca - platený (on to robí vo svojom osobnom voľne a zadarmo) bude tam
neporiadok. Ďalej navrhla, že by obec mala mať správcu budov, ktorý by sa vedel starať o opravy
obecných budov, aby sme vždy nerobili opravy až keď je to v katastrofálnom stave a potom to obec
stojí vel'ké peniaze. Obecné byty - nemáme učiteľov lebo nemáme pre nich byty, nemáme lekárov,
lebo na zdravotnom stredisku bývajú ľudia, ktorí so zdravotníctvom nemajú nič spoločné, lebo keby tu
boli byty tak by tu boli aj doktori. Za posledných 20 rokov sme o všetko prišli.
p. Miškerníková podotkla, že mohli obci ušetriť 20 OOO,-E na plate starostu a mohol byt' správca.
p. Danihel E. - odpovedal, že tiež nemuselo OZ vrátiť preukazy na kompu a mohlo sa ušetriť.



p. Danihel P. - sa vyjadril, že prišiel mu mail sťažnosť na starostu obce, kde vyzval občanov, aby ak
nemajú potvrdené informácie neposielali takéto sťažnosti, nech si dané najskôr overia. Informácie sa
nepotvrdili a nezakladali sa na pravde, osobne si to bol overiť.
p. Um mal poslednú otázku či niekto preveril ako sa pýtala p. Meňhartová na Jeseň života či je
ukončená, pred pol rokom dal k nahliadnutiu, že na Hlavnej 129 čo je Jeseň života je nahlásené sídlo
občianskeho združenia JUZU, či niekto vie kto a čo to je. P. Meňhartová si to vzala za úlohu zistiť ako
to je a na ďalšom OZ bude informovať.

p. Danihel P. sa poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie OZ, poprial príjemný zvyšok večera.

V Záhorskej Vsi dňa 25.09.2023


